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PREDMET: Sastanak na temu suradnje Primorsko-goranske županije i Grada 
  Čabra i potpisivanje Ugovora o sufinanciranju uređenja svlačionica 
  kraj nogometnog igrališta u Gerovu 
                     - PRIOPĆENJE, DOSTAVLJA SE –           
 
  
 

 U sjedištu Grada Čabra župan Zlatko Komadina i gradonačelnik Kristijan Rajšel 
održali su sastanak na kojem su se osvrnuli na dosadašnju i dogovorili buduću suradnju 
Županije i Grada te su tom prigodom potpisali i Ugovor o sufinanciranju uređenja 
svlačionica kraj nogometnog igrališta u Gerovu kojim će Primorsko-goranska županija 
za tu namjenu osigurati 100.000,00 kuna. Uz župana Komadinu na sastanku su 
sudjelovali  zamjenik župana Petar Mamula te ravnatelj Županijske uprave za ceste 
Georg Žeželić. 
 Sastanak je obuhvatio niz tema od koji je posebno izdvojena problematika 
cestovne infrastrukture, rekreacijskog centra Jezero Vode, županijskih ulaganja u 
zdravstvo, osnovne i srednje škole, suradnju na projektima u sportu, ali i budućnosti 
goranskih područja u svjetlu ukidanja Zakona o brdsko-planinskim područjima te 
povećanja šumskog doprinosa  kao oblika kompenzacijske mjere za jedinice lokalne 
samouprave koje će ukidanjem navedenog Zakona izgubiti oko 30 % sredstava 
vlastitog proračuna. 
 U svom obraćanju župan Komadina istaknuo je da je Primorsko-goranska 
županija protekle godine osigurala Gradu Čabru nešto više od 750.000,00 kuna pomoći 
za sufinanciranje linijskog prijevoza, sanaciju nerazvrstanih cesta, pokrivanje troškova 
zimske službe te elementarnih nepogoda koje su bile prisutne na području Grada 
Čabra. „Gorski kotar je naše najruralnije područje; naš najveći prostor s najmanje 
stanovnika, a u tom području Grad Čabar je poseban upravo zato jer je najizoliraniji, 
pogotovo dok se ne probije cesta prema Brodu na Kupi. Na tome radimo, a cesta iduće 
godine mora biti gotova. U suradnji s Hrvatskim cestama mislimo da ćemo tako to i 
napraviti“ naglasio je župan Komadina. Također je dodao kako je područje Čabra 
dodatno specifično kao pogranično područje kroz koje protječe rijeka Kupa. Upravo u 
cilju turističke valorizacije ovoga kraja, Županija namjerava izraditi plan posebnih 
obilježja doline Kupe kao i dodatno potaknuti razvoj drugih projekata poput  
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rekreacijskog centra Jezero Vode, preuzimanja upravljanja skijalištem u Tršću kako bi 
se nastavilo promicanje razvoja mreže skijališta Gorskoga kotara. Po pitanju povećanja 
šumskog doprinosa Župan je pojasnio da „U suradnji s Hrvatskim šumama razmišljamo 
o tome da treba povećati šumski doprinos na način da akumulacija služi razvoju Čabra i 
drugih dijelova Gorskog kotara“.  „Imamo tu dosta priče s našim prijateljima iz Čabra i 
mislimo da je Čabar taj kojem se sada treba pomoći, tim više jer ne prolazi dobro u 
indeksiranju prema stupnju razvijenosti. Kakvi god jesmo, mi smo razvijeniji unutar 
Republike Hrvatske, a i Gorski kotar je razvijeniji od mnogih dijelova Hrvatske i zato 
Županija mora pomoći Gorskom kotaru i Gradu Čabru“ zaključio je župan Komadina. 
 Gradonačelnik Rajšel osvrnuo se na potpisani ugovor o sufinanciranju uređenja 
svlačionica kraj nogometnog igrališta u Gerovu pojasnivši kako je riječ o 
multifunkcionalnom objektu koji će služiti za potrebe mjesnog odbora, limene glazbe, 
lovačkog društva, samog Grada Čabra, a naravno i za potrebe nogometnog kluba. Po 
pitanju suradnje s Primorsko-goranskom županijom Gradonačelnik se posebno zahvalio 
Županu na  pomoći u 2013. godini jer je osiguranih 750 tisuća kuna izuzetno pomoglo u 
realizaciji projekata Grada Čabra. Pri tome izdvojio je i najvažnije razvojne projekte: „To 
su konačno rješenje ceste Hrvatsko-Ložac koja će otvoriti dolinu Kupe i izlaz iz Grada 
Čabra dolinom Kupe prema Zagrebu i ostatku Hrvatske. Onda su tu projekti Jezero 
Vode koje bi trebalo biti novi rekreativno-turistički sadržaj, a što vjerujem da će se uz 
pomoć Županije, države i EU sredstava realizirati, projekti skijališta u Tršću, koje iako 
ne radi, predstavlja značajan segment u ovom prostoru.“ Kao jedan od gorućih 
problema s kojima se Grad susreće istaknuo je komunalnu infrastrukturu odnosno 
segment vodoopskrbe i otpadnih voda. „Imamo najnekvalitetniju vodu u Županiji, a zbog 
malog broja stanovnika distribucija vode nam je najskuplja u Županiji“ zaključio je 
gradonačelnik Rajšel. 
           
 Unaprijed zahvaljujemo na objavi. 
 
             
 
 S poštovanjem,  
 
                 
 
 
 
 
 
 
 
DOSTAVITI:                                 
1.NASLOVU 
2.ARHIVA, ovdje 
 

Voditeljica Kabineta Župana 
 

Ermina Duraj 


	KLASA: 032-01/14-01/2
	Rijeka, 29. siječnja 2014. godine

